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خبر کوتاه

یادداشت

امیرحسین صادقی همه مشکلات 
کنونــی اســتقلال را ریشــه در نوع 
مدیریت این باشــگاه می داند: »همه 
ایــن مشــکلات به ضعــف مدیریتی 
برمی گــردد. ســالی که از اســتقلال 
رفتم ضعف مدیریت خودش را نشان 
داد و دوره ای بــود که آقای قلعه نویی 
به تنهایی جور تیم را می کشــید، ما 
مدیر داشــتیم ولی مدیریت نداشتیم. 
انتخاب مدیران برای باشگاه استقلال 

صددرصد اشتباه بوده است.
باشگاه پرســپولیس مدیر عوض 
می کنــد اما حمایت شــکل می گیرد 
ولی در اســتقلال اینگونه نیســت و 
اینکه معاونان و مشاوران وزیر درباره 
معلوم  کسانی هســتند  استقلال چه 
نیســت. باشــگاه اســتقلال در چند 
ســال اخیر خانه بعضی از آقایان شده 
است. آقایانی که به عنوان باند و مافیا 
می خواهند دور و بری های خودشان را 
داشته باشــند و به سادگی می گویند 
از فلانی خوشــم نمی آید، پس نباید 

باشد.« 
ادامــه حرف هایش  صادقــی در 
گفت: »زمانی مدیریت باشــگاه دست 
کاظــم اولیایــی بزرگ، آقــای دکتر 
قریــب، دکتــر فتح الله زاده و ســردار 
آقامحمدی بود و مدیران قوی داشتیم 
که ایــن اتفاقات نمی افتــاد و ارزش 

بازیکنان بزرگ از بین نمی رفت. خود 
باشــگاه آقای قلعه نویی را برای کسب 
تجربه به آلمان فرســتاد اما مجیدی 
حالا کجاســت؟ آن هم بعد از کارنامه 
خوبی که به نظر من شفر در استقلال 

داشت و مجیدی همکار او بود.«
مدافع ســابق استقلال ادامه داد: 
»زمان مــن بازیکنــان خیلی بزرگی 
بودنــد. آنهــا بــه دفتر فتــح الله زاده 
تلفنی  و  برمی گشــتند  و  می رفتنــد 
قراردادشــان را بســته بودند. هوادار 
فتح الله زاده  مثل  مدیری  می دانســت 
چگونه است. من نمی خواهم از کسی 
حمایت کنــم و حتــی از فتحی هم 
حمایت کردم. فتــح الله زاده بعد از 2 
قهرمانی از استقلال رفت. خیلی ساده. 
منافع باشــگاه وسط اســت نه منافع 
شــخصی. فتحی دارد به اندازه باشگاه 
استقلال بزرگ می شــود و به همین 

اندازه باید تلاش کند.«
صادقــی در پایــان حرف هایش 
مدعی شــد ایــن اســتقلال قهرمان 
می شــود: »من قهرمانی را پیش بینی 
می کنم و استقلال اکنون هیچ رقیبی 
ندارد. ســپاهان هــم نمی تواند رقیب 
اســتقلال باشــد بلکه رقیب خودش 
اســت و رقیبش مدیریت اســت، ما 
مدیریت داشته باشــیم سه امتیاز در 

زمین گرفتن کاری ندارد.«

صادقی:استقلالقهرمانلیگمیشود

مصاحبه

غیبتصالحمصطفوی
درتمریناتاستقلال

هفته پیــش صالح مصطفوی به عنوان 
آنالیزور باشــگاه استقلال معرفی شد اما هر 
چه چشم انداختیم این شخص را در تمرین 
اســتقلال ندیدیم. معمولاً افــرادی که به 
عنوان آنالیزور معرفی می شوند در تمرینات 
هــم حضور دارند اما قرار اســت مصطفوی 
فقــط از راه دور کار آنالیــز را انجام دهد و 
استراماچونی به باشــگاه اعلام کرده نیازی 
بــه حضور او در تمرینات نیســت. دور نگه 
داشــتن مصطفوی از تمرینات استقلال و 
مأموریت آنالیز از راه دور و ویدئویی نشــان 
می دهد که سرمربی استقلال همچنان روی 
مدار دوری از مربیان ایرانی گام برمی دارد و 
علاقه ای به مشارکت با مربیان ایرانی ندارد 
و بعید است که خبر حضور یک مربی ایران 
در کادر فنی اســتقلال صحت داشته باشد. 
البته درباره مصطفوی و نحوه حضورش در 
اســتقلال نیز حرف و حدیث های بسیاری 
شنیده می شــود و حتی گفته می شود این 
شخص به خواســت امیرحسین فتحی در 

استقلال مشغول به کار شده.

استقلالدرانتظار4
بازیکنامید

عارف غلامی، ســینا خادم پور، مهدی 
قائــدی و ســجاد آقایــی 4 بازیکن جوان 
استقلال هســتند که این روزها در تمرین 
تیــم امید حضور دارند تا خــود را برای 2 
بــازی تدارکاتی این تیم آمــاده کنند. تیم 
امید قرار اســت در مدت دو هفته تعطیلی 
لیگ، دو بازی تدارکاتی با شــهر خودرو و 
اســترالیا برگزار کند و این 4 بازیکن تلاش 
می کنند تا نظر حمید استیلی را برای حضور 
در ترکیب اصلی این تیم جلب کنند. عارف 
غلامی و مهدی قائدی در این فصل حضور 
پررنگی در ترکیب اصلی استقلال داشته اند 
و استراماچونی امیدوار است این دو بازیکن 
را در کنار سیاوش یزدانی و علی کریمی که 
هم اکنون در اردوی تیم ملی هستند آماده 

تحویل بگیرد.

اردوگاه آبی

تمریناتاختصاصی
باقری

 سرانجام بعد از کش و قوس های 
فراوان کــه در عمل جراحی فرشــید 
باقری وجود داشــت این بازیکن بدون 
نیاز به این کار در تمرین آبی ها شرکت 
کــرد تا بعد از 5 بــازی غیبت خود را 
آماده بازی با سایپا در هفته هفتم لیگ 
برتر کنــد. باقری در هنــگام ورود به 
تمرین ابتدا جلســه ای با استراماچونی 
برگزار کرد و بعد از آن تمرینات خود را 
بــه صورت اختصاصی آغاز کرد تا خود 

را آماده بازی با سایپا کند. 
 البته باقری فعلًا شرایط حضور در 
تمرین گروهی را ندارد و باید زیر نظر 
بدنســاز تیم تمرینات خود را پیگیری 
کند تا در روزهای آینده بتواند به مرز 

آمادگی کامل برسد.
 

هوپرنهاییشد؟

مسئولان باشــگاه استقلال درباره 
جذب گری هوپر هیچ اظهارنظر رسمی 
نکرده اند اما به نظر می رســد با توجه 
به ســفر فتحی به ترکیــه و مذاکرات 
حضــوری که بــا وکیل ایــن بازیکن 
داشــته، مهاجم انگلیسی به زودی در 

تهران رویت خواهد شد. 
هوپر ســابقه بــازی در لیگ های 
اســکاتلند وانگلیــس را دارد و جــزو 
بازیکنانی اســت کــه در فوتبال اروپا 
شناخته شــده است. حال باید دید آیا 
حضور این بازیکن می تواند به پیشرفت 
اســتقلال در بخش فنی کمک کند یا 
خیر. اســتراماچونی روی هوپر حساب 
باز کرده تا شــاید فضا برای عرض اندام 

هر چه بیشتر دیاباته فراهم شود. 

سفر امیرحســین فتحی به ترکیه با 
خبرهایی همراه بود که بسیار نگران کننده 
می نمود. برخی جریان های رســانه ای به 
دنبال این ســفر مدعی شــدند که آقای 
مدیــر قصد فروش تعــدادی از بازیکنان 
جوان استقلال را دارد. کاری که پیش تر 
هم در مواجهه با اللهیار صیادمنش انجام 
داده بود و بعدهــا صدایش درآمد و این 
بازیکن به ســادگی از چنگ اســتقلال 
پرید. این بار نیز سفر مدیرعامل استقلال 
با خبرهایــی مبنی بر فــروش بازیکنان 
جوان همراه شــد که خیلی هــا را نگران 
کرد که مبادا همین داشــته های تیم نیز 
بر باد برود و باشــگاه آنها را هم از دست 
بدهــد. وقتی این خبر موجی از نگرانی را 
میان هواداران استقلال به پا کرد و حتی 
واکنش هــای تندی به ایــن موضوع در 

فضای مجازی به پا شــد باشگاه استقلال 
را ناچار به واکنش کرد تا شــاید قدری از 

نگرانی ها بکاهد.
بی آنکه  اســتقلال  باشگاه  مسئولان 
نامی از کانالی کــه خبر فروش بازیکنان 
جوان را منتشــر کرد، ببــرد اعلام کرد 
که خبر فروش بازیکنان جوان اســتقلال 
صحت نــدارد و آن کانالی که این خبرها 
را منتشــر کرده خبر درستی را به انتشار 
باشگاه اســتقلال حتی  نرسانده اســت. 
مدعی شــد آن کانال تحــت پیگرد قرار 
دارد اما هیچ گاه در بیانیه خود ننوشــت 
که این پیگیری از چه زمان آغاز شده اما 
به هر حال تکذیبیه باشــگاه استقلال تا 
حدی از نگرانی ها کاست تا شاهد جدایی 
تکراری برخی بازیکنان که در اســتقلال 

شکوفا می شوند، نباشند.

پیــش از شــروع لیــگ نوزدهــم 
بازیکنانی از اســتقلال جدا شدند که اگر 
در ترکیب این فصل حضور داشــتند تیم 
با عیــار فنی بهتری وارد رقابت های لیگ 
برتر می شــد اما خوب هــا و آینده دارها 
یکی بعــد از دیگری اســتقلال را ترک 
کردند تــا برنامه های ســاختن تیمی با 
حداقل تغییــرات به بن بســت بخورد و 
دوبــاره بازیکنان جدید جذب شــوند. نه 
فقط اللیهــار صیاد منش بلکه در ماجرای 
از دســت دادن امید نورافکن نیز باشگاه 
استقلال مقصر بود و نتوانست تمهیداتی 
بیندیشد که این بازیکن در فصل نوزدهم 
هم بــرای اســتقلال بازی کنــد. بعد از 
جدایی نورافکن گفته شد باشگاه بلژیکی 
اجازه تمدید قرارداد نورافکن را نمی دهد 
اما وقتی سپاهانی ها توانستند این بازیکن 

را به خدمت بگیرند، روشن شد که باشگاه 
استقلال نتوانســته در رایزنی ها با طرف 

بلژیکی موفق عمل کند.
آرمین  تیمــوری،  میثــم  جدایــی 
ســهرابیان و حتــی روح الله باقری نیز به 
اســتقلال لطمه هایی وارد کرده و شاید 
اگر این بازیکنان حفظ می شدند وضعیت 
تیم چیزی نبود که امروز می بینیم. به هر 
حال اینطور که باشــگاه استقلال واکنش 
نشــان داده ظاهراً دیگر دوســت ندارد 
تجربه تلخ جدایی ها تکرار شــود و بیش 
از آنکه به دنبال فروش بازیکنان باشد، به 
دنبال خرید بازیکنان جدید است تا شاید 

تیمش را تقویت کند.
سایت باشگاه اســتقلال در واکنش 
به برخی خبررســانی ها این بیانیه کوتاه 
فتحی  امیر حســین  را منتشــر کــرده: 

مدیرعامل باشــگاه اســتقلال در سفر به 
ترکیه بــا چند بازیکن خارجی به مذاکره 
پرداخته و هیچ مذاکره ای با باشــگاه های 
ترکیه ای انجام نشــده و خبری که درباره 
فروش بازیکنان تیم استقلال توسط یک 
کانال مجهول الهویه )تحت پیگرد( منتشر 

شده، واقعیت ندارد.
احتمالاً باشــگاه اســتقلال به جهت 
آنکه در میان به فروش رفته ها نام مهدی 
قائدی هم آمــده این واکنش را نشــان 
داده وگرنه دیگر بازیکنانی که نام شــان 
برده شده در ترکیب این تیم درخششی 
نداشــته اند که باشگاه از جدایی آنها ضرر 
کند و هیچ بعید نیســت بازیکنی مانند 
عارف غلامی در همان نیم فصل در لیست 
خروجی قرار گیرد تا شــاید استقلال هم 

بتواند بازیکن بهتری را جذب کند.
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باشگاه استقلال: 
خرید آری، فروش هرگز
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تبعات شکست بزرگ »متخصص قضا« در دادگاه قضایی سوئیس

فتحیچهجوابیدارد؟
امیرحسین فتحی که سال ها پیش مسئول کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال بود 
و ظاهــراً در امور دعاوی و حقوقی تخصص دارد، در بدو روی کار آمدن در اســتقلال 
مدعی بسیاری از چیزها شد ولی 15 ماه بعد از آن تاریخ می توان تأسف خورد که چرا 
رضا افتخاری که از قضا از فتحی بســیار ناکارآمدتر بود، حائز آن ســمت )مدیرعاملی( 

نمانده است! 
درست است که ماجرای غیبت آبی ها در بازی سوپرجام و تصمیم درست فدراسیون 
در واگذاری جام به پرسپولیس در دوره ریاست افتخاری حادث شد اما اندک زمانی بعد 
از آن فتحی روی کار آمد و برای به  دســت آوردن دل شکسته هواداران مدعی شد که 

جام را پس خواهد گرفت و در این راه به CAS اعتراض کرد. 
متن اعتراض رسمی فتحی و شاخ و برگ های ماجرا، سفرها و حضرهایی که شکل 
گرفت و آمد و شــد سران پرسپولیس و برخی مسئولان سازمان لیگ به سوئیس برای 
ادای توضیحات لازم و اســتماع تمامی جوانب ماجرا توســط کارشناسان دادگاه عالی 
ورزش جهان، هزینه ای را روی دوش اســتقلال گذاشــت که به روایتی یک میلیاردی 
بــوده و حتی اگر این را برآوردی افراطی بدانیم، یک ریال پول دادن هم بابت پیگیری 
پرونده ای عبث که شکســت خوردن در آن محرز باشــد، فقط از بی سیاســتی محض 

مدیران حکایت می کند.
 

چرا مشورت نکردید؟
اگر این کارها از مدیرانی به جز فتحی سر می زد، می شد آن را درک کرد، زیرا تبحر 
و اشــراف اکثر مدیران بر روی ظرایف حقوقی و قواعد قضایی اندک است اما فتحی که 
می گویند وکیل دعاوی است و بیست و اندی سال پیش تا حد و اندازه های صدور حکم 
برای خاطیان فوتبال پیش رفته بود، نباید در چنان دامی می افتاد. او می توانســت ابتدا 
 CAS با کارشناســان و حاذقان واقعی امور قضایــی و متخصصان درجه اول ارتباط با
مشورت و فقط زمانی اقدام به شکایت رسمی می کرد که مطمئن می شد این امر مفید 

و احتمال برد استقلال در دادگاه بالا است.
فتحی نه تنها بدون چنان اطمینانی اقدام به شکایت کرد، بلکه همپا با معاون مورد 
وثوقش - علی خطیر - بارها در مصاحبه ها حرف از پیروزی قطعی باشــگاهش در این 
ستیز قضایی زد و تا آنجا پیش رفت که بگوید فدراسیون بیهوده جام را به قرمزها داده 
و باید دســت نگه می داشت زیرا داستان طولانی تر از این حرف ها است و به زودی حق 
به حقدار می رســد و استقلال از چنان رأی به زعم وی ناعادلانه ای رهایی خواهد یافت 

و فرصت کسب جام را از نو برای خود پدید خواهد آورد.
 

رؤیایی که کابوس شد
امید بیهوده ای که فتحی از آن طریق به طرفداران استقلال داد، در دل مهرماه 98 
و پس از صدور رأی CAS که طبق پیش بینی های قبلی حاکی از تأیید نظر فدراسیون 
فوتبال ایران و تثبیت برد پرســپولیس و قهرمانی این تیم در سوپرجام است، تبدیل به 
کابوســی شده است که اگر مدیران اســتقلال قدری منصف و واقع بین بودند نیز هرگز 

کار را به اینجا نمی کشیدند.
آنچه رخ داده بود و فدراســیون و سازمان لیگ را به صدور رأی شکست 3 بر صفر 
اســتقلال واداشته بود، مسائلی کاملًا روشــن بود و جای بحث و تردید و رد کردن هم 
نداشــت و از آغاز هم معلوم بود که اگر در زمان مقرر و اعلام شــده به میدان مسابقه 
پا نگذارید و غیبت تان توســط مسئولان و مجریان مسابقه غیر قابل پذیرش تلقی شود، 
باید پیه شکســت 3 بر صفر را که از جمله قواعد انضباطی سنتی و رایج و منصفانه در 

فوتبال است، بر تن بمالید. 
فتحی نه تنها این را نادیده گرفت و به CAS شکایت کرد و کوشید روز روشن را 
شــب جلوه بدهد بلکه اینک بعد از صدور رأی این دادگاه هم دوباره مدعی شده است 
که پرســپولیس هم آماده حضور در مسابقه نبوده است. این در حالی است که قرمزها 
در آن موقع در تهران به  ســر می بردند و آماده حضــور در بازی 30 تیرماه 1397 در 
ورزشــگاه آزادی بودند حال آنکه آبی ها از قطع و اتمام اردوی تمرینی شان در خارج از 
کشور امتناع کرده و اصلًا اعتنایی به ابلاغیه ها و توصیه های مکرر فدراسیون و سازمان 
لیگ در این خصوص و لزوم بازگشت به تهران نکردند و گمان داشتند که به خواست و 

رأی خود می توانند یک بازی رسمی فوتبال کشور را منتفی و لغو کنند.
 

این روش ها جواب نمی دهد
اگر تا اینجای قضیه ایرادی نداشــته باشــد )که البته دارد( تلاش فراوان فتحی و 
همکارانــش برای لغو حکم صــادره و آن هم از طریق رویکرد به دادگاهی ســنتی در 
سوئیس که معمولاً قســمت اصلی آرای صادره را عوض نمی کند، چیزی بود که نشان 
می دهد استقلال به افرادی بسیار آگاه تر و ظریف تر و دقیق تر از مدیران فعلی اش برای 
کسب پیروزی در میدان های حقوقی و همچنین فنی و ورزشی نیازمند است و مادامی 
که اینگونه افراد را اختیار نکند و در اندیشــه آرام ســازی افکار عمومی و ساکت کردن 
هواداران معترض خود باشــد، جز ناکامی و شکست های بزرگ میدانی و قضایی ثمری 
نخواهــد برد و فتحــی و همتاهایش طبعاً جوابی صحیح و قانع کننــده برای هواداران 

ناراضی تیم خود نخواهند یافت. 
تبعات اینگونه قضایا و ســرخوردگی های ناشی از آن معمولاً بسیار زیادتر از ضرر 
اصلی و حکم صادره از ســوی محاکم است زیرا همگان را مطمئن خواهد کرد که اداره 
امور در یکی از محبوب ترین باشــگاه های ایران و کل آســیا در دست کسانی است که 

اهلیت و تخصص این کارها را ندارند.

مــارک ویلموتــس بنــای دعــوت از بازیکنان را 
روی آمادگــی نهــاده و بالطبع ترکیب اصلــی را هم به 
آماده ترین هــا خواهد داد. بنابراین باید منتظر ارنج تیمی 
بود که از دیدگاه ســرمربی بلژیکی در اوج آمادگی قرار 
دارد؛ بازیکنانــی که در تمرینات روی فرم تر بوده اند و در 
باشــگاه هم شرایط بهتری در قیاس با دیگران داشته اند. 
اینکه تصــور کنیم ویلموتــس مانند کــی روش لژیونر 
محور پیــش می رود و تحت هر شــرایطی این بازیکنان 
را به بازیکنان داخلی ارجح می داند، اشــتباه اســت. این 
خصیصــه در رفتارهای کی روش وجود داشــت و گاهی 
بســیار هم آزاردهنده می نمود اما ایــن رویه را لااقل در 
شــیوه دعوت از بازیکنان در دوران مربیگری ویلموتس 
نمی بینیــم و ســرمربی تیم ملی کوشــیده افرادی را به 
زیرمجموعه سربازانش اضافه کند که از شرایط و آمادگی 
بهتری برخوردارند. در میان دعوت شده ها نام دو بازیکن 
از استقلال هم دیده می شود. یکی علی کریمی و دیگری 
ســیاوش یزدانی. علی کریمی در هفته های اخیر که در 
ترکیب استقلال قرار می گرفت چندان آماده نبود. کریمی 
حتی با دادن پنالتی و دریافت کارت قرمز نشــان داد از 

لحاظ روانی نیز وضعیت مناسبی ندارد و احتمالاً باید یک 
دوره آمادگی جدید را سپری کند تا به فرم بدنی مناسب 
برسد. ســیاوش یزدانی هم در عملیات دفاعی استقلال 
موفق نبود و به نظر می رســد دعوت از او و علی کریمی 
بیشتر برپایه سوابق شان استوار شده است نه آمادگی در 

بازی های لیگ نوزدهم.
با این حال اما شاید علی کریمی فرصت یابد دقایقی 
در ترکیب تیم ملی به میدان برود. یزدانی به احتمال زیاد 
هرگــز فرصت پیدا نخواهد کــرد در ترکیب قرار گیرد و 
ویلموتس از زوج پورعلی گنجی و کنعانی زادگان استفاده 
خواهد کرد، ضمن اینکه با بازگشــت حســینی و رهایی 
از بند مصدومیت شانس کنعانی زادگان هم کم می شود. 
البتــه یزدانی می تواند به مــرور زمان بدل به یک مدافع 
قابــل اتکا در تیم ملی شــود. او از اســتعداد کافی برای 
رســیدن به این سطح برخوردار اســت. یزدانی مدافعی 
است که بیشتر تحت تأثیر جو قرار می گیرد و اگر بتواند 
این خصوصیت را از بازی اش دور کند بدون شک به یک 
مدافع آرمانی بدل خواهد شد. قد و قامت مناسب یزدانی 
برای هر تیمی یک موهبت بزرگ محســوب می شود اما 

شــخصیت بازی هم اهمیت دارد کــه یزدانی باید به آن 
توجه ویژه ای کند. یزدانی به لحاظ اســتعداد سطح قابل 
قبول تری در قیاس با کنعانی زادگان دارد و رســیدن به 
این بازیکن هرگز نمی تواند برایش سخت و دشوار باشد.

دربــاره بازی کردن علی کریمــی در ترکیب اصلی 
هم می شــود با قطعیت صحبت کرد. کریمی نســبت به 
هم پست هایش در تیم ملی شــانس کمتری دارد ضمن 
اینکه بعید اســت در این بازی نســبتاً ســاده ویلموتس 
بخواهد از 2 هافبــک دفاعی متمرکز بهره گیرد. احتمالاً 
ابراهیمی تک هافبک دفاعی تیم ملی خواهد بود و جلوتر 
از او عناصــر هجومــی بازی خواهند کــرد، ضمن اینکه 
دعوت از امید نورافکن نشــان می دهد احتمالاً ویلموتس 
روی این بازیکن هم نظر دارد و شــاید شــانس هایی به 

نورافکن خواهد داد.
شــاید اگر وریا غفوری در میان ملی پوشان حضور 
داشت می شد حضور او را محتمل تر از همه این گزینه ها 
دانســت اما حذف غیر فنی وریا از تیم ملی حالا یکی از 
گزینه های همواره محتمــل در ترکیب را از دایره خارج 

کرده تا عیار آبی تیم ملی به حداقل برسد.

کریمی-یزدانی؛شانسحداقلی،امیدحداکثری
گزارش روز

بدجور  استقلال در جدول  جایگاه 
تــوی ذوق می زند. خیلی هــا بر این 
نوزدهم  این تیــم در فصل  باورند که 
باید بی خیال قهرمانی در لیگ شــود 
این  بر  هم  پیشکسوتان  از  تعدادی  اما 
باورند که بــه این تیم باید زمان داد تا 
بتواند به نتیجه ای که می خواهد برسد 
شاگردانش  و  اســتراماچونی  نباید  و 
اینقدر در فشــار باشند. سعید لطفی، 
مدافع ســابق اســتقلال هم از جمله 
همان کسانی که تفکرات استراماچونی 
را می پســندد و معتقد است نباید تیم 
اســتقلال را با مطرح کــردن بعضی 

انتقادات به حاشیه برد.
  

اینطور  چرا شرایط امروز استقلال 
است و اکثر هواداران و پیشکسوتان از 

این شرایط ناراحت هستند؟
 از کی و از چی شاکی هستند؟

بیشتر از نحوه مدیریت استقلال!
 مشــکل ما همین است که ساختار 
تفکرات مان ایــراد دارد. به جای اینکه دائماً 
گفته شود چرا اینطور شد یا آنطور شد باید 
دید چه برنامه ای ریخته شده که نتیجه اش 
این اســت. 16 تغییر در یــک تیم مگر کم 
اســت؟ به نظرم اســتراماچونی از نظر فنی 
بســیار آدم بزرگی است اما ایشان نمی تواند 
برای استقلال معجزه کند. نه استراماچونی 
بلکــه گواردیولا هم نمی توانــد کاری برای 
استقلال انجام دهد مگر اینکه زمان داشته 
باشــد. باید بــه مربی زمــان داد، مگر خُم 
رنگرزی اســت که توقع دارند فوراً همه چیز 

درست شود؟
استراماچونی  آقای  معتقدید  پس 

تا کنون خوب کار کرده است؟
 بله، ایشان با توجه به چند بازی که 
از استقلال دیدم خوب کار کرده اند. مشکلی 
که در لیگ ما وجود دارد این است که همه 
نتیجه گرا شــده اند. صرفاً که نمی شــود به 
کســی گفت تو بیا کار کن اما مقدمات کار 
برای ایشان فراهم نشود. نکته اینجاست که 
آقای استراماچونی گفت من دستیار ایرانی 
نمی خواهم و حالا آنهایی که نتوانســتند به 

خواسته خود برسند دائماً او را می کوبند.
منظورتان آقای قربانی است؟

 من به شــخص کار ندارم. خیلی ها 
تکلیف شان با خودشان هم مشخص نیست 

و آدم های معلوم الحالی هستند که هرکس 
می آیــد او را می کوبند و برای شــان فرقی 
نــدارد. به همه گیر می دهنــد و در کل فاز 
منفی دارند. اینگونــه افراد با انتقادات خود 
بــه تیم ضربــه می زنند. باید بــه بازیکنان 
جوان زمان داد و این همه انتقاد فقط باعث 

می شود تیم ضربه ببیند.
شــاید به ایــن دلیل اســت که 
اســتقلال در هفته هــای اول نتیجه 
نگرفت و هواداران از این بابت به شدت 

ناراحت هستند.
 مــن معتقدم اگر به اســتراماچونی 
دو ســال زمان بدهند تیم را 10 سال بیمه 
کرده اند، آن وقت می بینید تیم حتی در آسیا 
هم چطور نتیجه می گیرد. ما باید خودمان و 

تفکرات مان را درست کنیم.
اســتقلال  دارند  اعتقاد  خیلی ها 
بازیکــن بزرگ نــدارد و بضاعت تیم 
همین قدر است که نتایج ضعیف بگیرد، 

نظر شما چیست؟
 استقلال تیم بزرگی است و بازیکنان 
می توانند خودشــان را در این تیم به  خوبی 
پیدا کنند و بزرگ شــوند. به هر حال باید 
مدیریــت هــم بازیکنانی که بــه درد تیم 
می خوردند را حفظ می کرد که اینطور نشد، 
اما تیم در حال حاضر نیاز به حمایت دارد.

عملکرد حسینی را چطور ارزیابی 
می کنید؟ منتقدان بــر این باورند که 
او شــده  جدایی رحمتی باعث ضعف 
و ایــن بازیکن در بازی های نخســت 

استقلال ضعیف عمل کرده است!
 مگــر رحمتی کــم گل خورد و کم 
اشــتباه کرد؟ حالا کــه او رفتــه دائماً به 
حسینی ایراد می گیرند که اگر رحمتی بود 
عملکردش بهتر می شد، اما رحمتی بدتر از 
اینها گل می خورد. خواهش می کنم اینقدر 
حســینی را نکوبند و اجازه بدهند او کارش 

را انجام دهد.
شرایط امســال استقلال را چطور 
ارزیابــی می کنید؟ چون بــا توجه به 
صحبت های خود شــما زمان می برد تا 
استراماچونی اســتقلال را جمع و جور 
کند، یعنی امســال هوادار نباید توقع 

قهرمانی از این تیم داشته باشد؟
 همانطور که گفتم باید فشارها را از 
روی تیم بردارند تا استراماچونی و بازیکنان 
کار خــود را انجام دهنــد. حداقل یک ماه 

زمان لازم اســت تا این تیم به خوبی بتواند 
نتیجه بگیرد. بــرای نتیجه گرفتن در لیگ 
برتر و بازی های آســیا باید به تیم استقلال 

آرامش تزریق شود.
تیم  هم  فشــارها  همین  به دلیل 

عصبی و خشن شده است؟
 هم فشــار و هــم دخالت هایی که 
بعضــاً آقایان انجام می دهند. اگر کســی را 
قبول دارنــد باید اجاز دهند کارش را انجام 
دهد، اگر هم قبول ندارند برای چه او را نگه 

داشته اند؟!
یعنی شــما جزو کسانی هستید 
که از فوتبال اســتقلال بــا مربیگری 

استراماچونی لذت می برید؟
 به نظرم اســتقلال خوب پیشــرفت 
کرده اســت. کمتر کسی را دیدم که بتواند 
اینقدر باعث رشد تیم شود. باید اجازه دهند 

استراماچونی کار خودش را انجام دهد.
تیم  برای  ایرانی  حضور دســتیار 

استقلال را لازم نمی دانید؟
 بحث الزام نیست. بحث این است که 
باید به این تیم کمک کرد نه اینکه به خاطر 
آمدن در استقلال دائماً به تیم فشار بیاورند. 
دلیلی نمی شــود یک نفر وقتی فوتبالیست 
بزرگــی بوده، الان هم مربی بزرگی باشــد 
و توقع داشته باشــد در استقلال مربیگری 

کند.
پس باید به استقلال زمان داد؟ این 

ایده شما است؟
 صددرصــد. در کوتاه مدت این تیم 
نتیجــه نمی گیرد و باید بــه این تیم زمان 

بدهیم تا نتیجه لازم را بگیرد.

سعید لطفی: از استراماچونی نباید توقع معجزه داشته باشند

مگررحمتیکمگلخورد؟!اجازهدهندحسینیکارشرابکند

وصال روحاني

مهدیه دریابيگي
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